
 

                                                                               

 

Møde på Solsikken 25.09.23 kl. 16 – 18 

Referent Marianne Krogh 

 

Deltagere:  Repræsentant fra Boligforeningen,  

     Thomas Hamann 

     Pårørende. 
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Kl. 16‐17:  

v. Annette Karlsen/Boligforening:  

1. Fremlæggelse af regnskab. 

2. Fremlæggelse af budget.  

3. Spørgsmål fra pårørende. 

 

Desværre ingen deltagelse fra Boligforeningen, så fremlæggelse af regnskab og budget kunne derfor ikke 

gennemføres. Mette Vase fremsendte 12.05.23 reminder til de pårørende om at Boligforeningen ville 

deltage i Årsmødet 25. 09.  

Det var også forsøgt at invitere repræsentant fra Brunata, som desværre heller ikke deltog. Der er stillet 

spørgsmål om hvordan opmåling af forbrug bliver registreret.  

Der har været en del omstrukturering i boligforeningen, Anette Karlsen som tidligere har stået for 

regnskabet/budget på Solsikken er ikke længere i afdelingen, så der har desværre ikke været 

opmærksomhed på det lovpligtige årsmøde på Solsikken.  

Ole Tonnesen har kontaktet Boligforeningen/administrationen. Der vil ikke blive afholdt et møde før næste 

år. Der vil blive udsendt en meddelelse til lederne om budgettet, der ikke indeholder særlige ændringer. 



 

 

Kl. 17‐18:  

Valg til PRISK.  

Ole Tonnesen og Marianne Krogh blev valgt til PRISK 

Pårørendesamarbejdet fremover. 

Pårørenderådet består af Ole Tonnesen, Dan Mogensen og Marianne Krogh 

Der ønskes flere medlemmer til pårørenderådet, gerne 1 fra hver afdeling. 

Valg til pårørenderåd var ikke på Dagsorden og kunne derfor ikke gennemføres.  

Valg til pårørenderådet blev udsat til næste pårørende møde. Der vil fremkomme Dagsorden, hvor 

der opfordres til at svare både ved til‐ og afmelding, så vi på den måde kan følge op på om 

indbydelsen er nået ud til alle. 

 

 


